
 
Akademický senát UK FTVS 

 
     

 Č.j.: AS-08/2010 
 

Zápis z řádného zasedání ze dne 22.6.2010 
 
Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 

Zaměstnanecká komora: Baláš,Čechovská, Dvorský, Hojka, Horčic, Kaplan, Jelen, 
Kohlíková, Panská, Pokorná, Velenský, Vomáčko, Zahálka 
Studentská komora : Holický, Hradečná, Outlý, Severýn, 
Omluveni: Janák (z), Moravec (s), Šorm (s), Vokoun (s) 

 
Hosté: (bez titulů): Suss, Kovář, Miler, Fiala, Bunc, Gryc, 
 

Průběh jednání: 

1. Jednání zahájila paní předsedkyně a seznámila přítomné se situací, kdy toto 

mimořádné zasedání bude pokračovat v programu minulého přerušeného jednání. 

2. Vystoupení pana děkana: Pan děkan požádal o zápis z jednání z 15.6.2010. Tajemník 

informoval, že zápis je připraven v podobě návrhu a bude rozeslán všem po dokončení 

mimořádného zasedání. Pan děkan informoval AS UK FTVS, že neschválené limity 

kateder z „Návrhu rozpisu prostředků pro rok 2010“, která bylo projednáno na 

zasedání 15.6.2010 zavede jako opatření děkana. Dále informoval, že se jednání může 

účastnit pouze do 14.30 hod, kdy musí odjet na Olympijský výbor kvůli podpisu 

smlouvy o spolupráci.Pokračování projednávání návrhu „Organizačního řádu“ 

Vystoupil předseda legislativní komise Kaplan a předložil další dotazy a připomínky. 

Byl položen dotaz, zda-li proběhlo vyhodnocení současného stavu. Pan děkan 

odpověděl, že ano, že materiál byl předložen a projednán na kolegiu děkana a tuto 

chvíli je pracovní a není veřejný. Dále uvedl, že vznik katedry Managementu je dáno 

především studijním oborem, který je zajišťován v současné době oddělením. 

Čechovská přednesla dotaz, zda-li budou vznikat i jiné katedry spojené se studijními 

obory. Pan děkan odpověděl, že nikoliv a že současná situace je dána především 

počtem studentů oboru Management. Dále pan děkan uvedl, že změny v oblasti Centra 

služeb vyřeší neefektivní řízení, kdy zánikem tří vedoucích vznikne úspora a 

zjednoduší se systém řízení. Podobně by tomu bylo při vzniku Výzkumného centra, 

kdy by proděkan pro vědu přímo řídil výzkumnou činnost. Pan děkan upozornil na 



nezbytnost existence organizačních řádů jednotlivých oddělení, které by 

konkretizovaly organizaci a náplň práce. Pan děkan vysvětlil, že oddělení 

antropomotoriky v navrhovaném výzkumném centru představuje oddělení 

antropometrie a pracoviště antropomotoriky na katedře základů kinantropologie a 

humanitních věd se netýká. Pan děkan vysvětlil, že idea pracoviště výzkumného centra 

počítá s převodem části úvazků pracovníků z kateder fakulty na výzkumné centrum 

v případě obdržení výzkumného grantu po dobu jeho řešení. Pan děkan vyjádřil snahu 

o zachování všech pracovních míst i po ukončení řešení Výzkumného záměru. 

Senátorka Čechovská vyjádřila obavu, zda-li se riziko udržení pracovního úvazku týká 

i pracovníků, jako například ona, kteří jsou na katedrách, podílejí se na řešení 

Výzkumného záměru a tím je část jejich mzdy refundována z finančních zdrojů 

Výzkumného záměru. Pan děkan vysvětlil, že se to týká i těchto pracovníků. Senátor 

Hojka vyslovil připomínku ke smysluplnosti vzniku pracoviště interního auditu a 

navýšení pracovníků. Člen kolegia děkana Fiala vysvětlil, že existence pracoviště 

interního auditu je povinností ze zákona v rámci fakulty či univerzity. Pan děkan 

uvedl, že ke zvýšení počtu pracovníků v tomto případě nedojde, jelikož pracoviště 

interního auditu by zajišťovala externí firma. 

V dalším jednání byly předloženy materiály od vedoucího pracoviště Biomedicíncká 

laboratoř Hellera ,který  vyjádřil nesouhlas pracoviště se změnou v zařazení a 

reorganizaci výzkumu na FTVS UK a doložil písemné materiály týkající se zrušení 

Výzkumného ústavu tělovýchovného a zapracování jednotlivých výzkumníků právě 

do kateder fakulty. Místopředseda Kaplan přečetl vyjádření vedoucího pracoviště 

Laboratoř sportovní motoriky a jeho nesouhlasu s reorganizací výzkumu v této podobě 

na FTVS UK spolu s hodnocením všech aktivit prováděných v kontextu celé fakulty 

na uvedeném pracovišti. Dále vystoupil senátor Zahálka a předložil materiál shrnující 

nezbytnost analyzovat vědecko pedagogickou činnost všech pracovišť fakulty, vytýčit 

konkrétní cíle, které mají být v uvedené oblasti dosaženy a způsoby, jak tyto cíle mají 

být realizovány. 

V dalším jednání paní předsedkyně vyzvala ekonomickou komisi k vyjádření 

stanoviska k předloženému Organizačnímu řádu. Předseda Vomáčko uvedl závěry 

komise z jednání 15.6.2010: 

Závěry komise viz zápis z jednání: 

S takto předloženým organizačním řádem ekonomická komise nesouhlasí a odmítá 



další jednaní: 

Důvody 

 Není přepracován statut fakulty 
 Nebyla provedena analýza nutnosti změn.  
 Nesouhlasíme se sdružením jednotlivých laboratoří do jednoho celku. Všechny 

laboratoře v současné době částečně zabezpečují výuku povinných a povinně 
volitelných předmětů. Některé laboratoře jsou garanti studijního směru. 

 Podporujeme vznik katedry managementu – žádáme předložení personálního 
obsazení budoucí katedry, strategie rozvoje katedry, upřesnit profil absolventa. 

 K kontextu RVaV doporučujeme doplnit popis činností pro referát analýz, 
strategii a rozvoje, tak aby bylo řešení grantové politiky v komplexní pracovní 
náplni. 

 

3. Hlasování o materiálu „Organizační řád“ bylo dohodnuto jako hlasování tajné. 

Volební komise ve složení: Panská, Severýn, Outlý: 

Návrh usnesení:V souladu s dlouhodobým záměrem fakulty ve vědecko – 

pedagogickém a technicko – provozním fungování fakulty je potřeba organizační řád 

přepracovat. Změny struktury organizačního řádu je potřeba podrobit evaluaci a pro 

řešení nalézt konsensus akademické obce. 

Výsledky voleb: vydaných 17 hlasovacích lístků, odevzdaných 17 hlasovacích lístků, 

14 hlasů pro usnesení, 3 hlasy proti usnesení – návrh byl přijat a přepracovaný 

Organizační řád by měl akceptovat vznesené připomínky. 

Usnesení: V souladu s dlouhodobým záměrem fakulty ve vědecko – pedagogickém a 

technicko – provozním fungování fakulty je potřeba organizační řád přepracovat. 

Změny struktury organizačního řádu je potřeba podrobit evaluaci a pro řešení nalézt 

konsensus akademické obce. (14-3-0) 

4. Projednání stanovení provozní a správní režie UK FTVS na rok 2010 – úkol trvá 

5. Zplnomocnění předsednictva AS UKFTVS k zastupování AS UK FTVS po dobu 

prázdnin v neodkladných záležitostech – 

Usnesení: AS UK FTVS zplnomocňuje předsednictvo AS UK FTVS k zastupování 

AS UK FTVS ve věcech neodkladných po dobu letních prázdnin - hlasování (15-0-0) 

6. Termíny zasedání AS UK FTVS a předsednictva AS pro období do 31.12.2010 

7. Různé: Schůze ke znění vyhlášení přijímacích zkoušek pro rok 2011/2012 je 

naplánována na termín 28.6.2010 v 11 hod na pracovišti katedry plavání. 

Senátoři AS UK FTVS apelovali na překládání všech pracovních materiálů alespoň 

dva dny před projednáváním. – hlasování ( 14 – 1 – 0) 



Návrh termínů zasedání AS UK FTVS pro období od 1.9. do 31.12.2010 – vzhledem 

k nezbytnosti projednání dokumentu týkajícího se přijímacího řízení pro rok 2011-

2012 je potřeba uskutečnit zářijové zasedání. Navržený termín 14.9.2010. Další 

navržené termíny jsou 12.10.2010, 9.11.2010, 14.12.2010. hlasování (15-0-0) 

Předsednictvo AS UK FTVS bude mít pracovní schůzku 7.9.2010 ve 13 hod 

v místnosti C 229. 

Vzhledem k nezbytnosti projednání opatření děkana č.4 svolala paní předsedkyně 

mimořádné zasedání na 22.6.2010 na 15 hod. 

 

 

 Zapsal: Zahálka 

 Za AS UK FTVS – předseda

 doc. MUDr. Kohlíková CSc. 

 

Na vědomí: doc. PhDr. Vladimír Süss, Ph.D., děkan UK FTVS 
  členové AS UK FTVS  


